

会计学

一、培养目标

本专业旨在培养具有良好的会计职业道德、较高的会计理论水准和优秀的专业技能，能够胜任政府部门、企事业单位的会计、审计、财务管理等相关理论与实务工作，具有创新性解决复杂会计问题和国际会计问题能力的会计专门人才。

二、基本规格要求

本专业学生要求具备以下四项核心能力：

1. 运用会计基本理论，借助现代信息技术进行会计核算与报告的能力。
2. 运用经济管理等多方面的理论，以会计信息为基础诊断企业经营，从企业管理、战略规划、行业发展、会计市场监管等多个层面提出政策建议和参与决策的能力。
3. 适应经济国际化背景的国际会计问题的创新性解决能力。
4. 运用经济学和管理学理论与方法分析与解释会计现象与行为的能力。

三、培养特色

1. 运用国际化思维解决各类会计问题的能力

立足于会计国际化的视野，运用国际化思维解决各类财务与会计问题的能力，重点包括涉外交易会计问题、跨国公司会计与财务运营问题、国际资本市场会计监管问题、国际会计准则制定协调和国际会计交流等方面的能力。

2. 复杂决策问题的会计信息支持能力

运用管理学、经济学、金融学、组织行为学等多个学科的理论，以会计信息为切入点，为企业的经营决策、战略规划、行业发展、会计规则制定、市场监管等多个层面参与复杂问题决策，提供解决方案的能力。

四、学制、毕业基本要求及学位授予

1. 本科基本学制 4 年，弹性学习年限 3—6 年，按照学分制度管理。
2. 会计学专业学生毕业最低学分数为 160 学分，其中各类别课程及环节要求学分数如下表：

课程类别	通识必修	学门核心	学类核心	专业核心	专业选修	通识选修	集中实践	合计
学分数	25	24	30	24	23	8	26	160

3. 学生修满培养方案规定的必修课、选修课及有关环节，达到规定的最低毕业学分数，并修完规定必修但不记学分的所有课程和环节，德、智、体合格，即可毕业。满足学位授予相关文件要求的，授予管理学学士学位。

五、课程设置及学分布

(一) 通识教育课程〔必修 25 + (6) 学分 + 选修 8 学分〕

通识教育课程包括必修和选修两部分。通识选修课程按《湖南大学通识选修（文化素质教育）课程方案》实施，通识必修课程如下：

编码	课程名称	学分	备注
GE01101	毛泽东思想和中国特色社会主义理论体系概论	3+ (3)	
GE01039	思想道德修养与法律基础	1.5+ (1.5)	
GE01100	形势与政策	0.5+ (1.5)	
GE01102	中国近现代史纲要	2	
GE01103	马克思主义基本原理 (上)	2	
GE01012 (-15)	大学英语	8	
GE01088	计算机基本能力测试	0.5	
GE01093	计算机导论与程序设计	2.5	
GE01107 (-13)	心理素质与生涯发展	1	
GE01089 (-92)	体育	4	

(二) 学门核心 (24 学分, 5 门课程)

编码	课程名称	学分	备注
GE03027 (-28)	高等数学 B	10	
GE03013	线性代数 B	3	
GE03014	概率论与数理统计 B	3	
GE03039	微观经济学	4	
GE03040	宏观经济学	4	

(三) 学类核心 (30 学分, 10 门课程)

编码	课程名称	学分	备注
BA04033	基础会计学	3	
EN04005	应用统计学	3	
BA04020	财务管理学	3	
BA04030	运筹学	3	
EN04002	金融学	3	
BA04038	中国税制	3	
BA04026	市场营销学	3	
BA04032	组织行为学	3	
BA04027	数据库原理与应用	3	
BA04022	管理学	3	

(四) 专业核心 (24+ (1) 学分, 9 门课程)

编码	课程名称	学分	备注
BA05122	中级财务会计学	4	
BA05123	成本会计学	2	
BA05124	管理会计学	2	
BA05125	高级财务会计学	4	
BA05126	财务分析	3	
BA05127	国际会计学 (S)	3	
BA05128	审计学	3	
BA05129	会计信息系统	3	
BA01001 (02)	专业导论课	0+ (1)	专题讲座

(五) 专业选修 (选修 23 学分, 21 门课程)

编码	课程名称	学分	备注
BA06216	税法与纳税筹划	2	
BA06198	公司战略与风险管理	2	
BA06236	经济法	2	
BA06199	EXCEL 在会计中的运用	2	
BA06175	投资学	2	
BA06126	ERP 原理及应用	2	
BA06200	企业会计准则专题	2	
BA06132	电子商务概论	2	
BA06201	资产评估	2	
BA06202	国际财务报表分析与决策 (S)	2	
BA06203	资本市场财务与会计决策问题研究 (S)	2	
BA06204	跨国公司财务管理 (S)	2	
BA06146	计量经济学与 EVIEWS 应用	3	
BA06205	会计史专题	2	
BA06164	人力资源管理	2	
BA06206	会计理论专题 (S)	2	
BA06207	非营利组织财务与会计	2	
BA06135	高级财务管理学 (S)	2	
BA06134	多元分析与 SPSS 应用	2	
BA06208	企业理论	2	
BA06209	商业伦理与会计职业道德	2	

(六) 集中实践 (26 学分)

编码	课程名称	学分	备注
GE01040	军事理论	0	
GE09024	工程认识实习 A	1	
GE09030	中文写作实训	1	
GE09002	仿真平台与工具应用实践	2	
BA10046	ERP 手工沙盘	2	
BA10047	会计手工模拟实习	2	
BA10048	审计模拟实习	1	
BA10049	财务管理与财务分析实践	1	
BA10050	会计综合实验	2	
BA10033	导师课程	2	
BA10032	毕业实习	2	
BA10031	毕业论文 (设计)	10	

* 注: 1) 课程名称后标注 (S) 系指该课程采用双语讲授。

2) 在读期间参加学科竞赛或征文获奖、公开发表学术论文等经学院认定 (详见《湖南大学工商管理学院实践创新学分认定标准》) 可以替代专业选修学分, 但最高不超过 4 个学分。

3) 学生可以到本校计算机、经管、法学、数学、文学等学类内选修相关课程, 所获学分计入专业选修课内, 但最多不超过 10 学分。

六、课程责任教师一览表

序号	姓名	职称	学历学位	专业特长	课程 (专业核心、专业选修、通识选修)
1	谢诗芬	教授	博士	国际会计前沿、高级财务会计、会计理论与方法、审计理论与方法、兼及政府与非营利组织会计、成本管理会计、理财学、会计史、会计信息化和会计双语教学等	基础会计学、中级财务会计学、高级财务会计学、会计理论专题(S)、会计史专题、企业会计准则专题、会计学原理
2	曹越	副教授	博士	产权会计与财务、产权审计	基础会计学、高级财务会计学、中级财务会计学、公司法与商法、会计理论专题(S)、会计学原理
3	陈敏	副教授	博士	会计理论、会计史、企业财务战略、税务会计	高级财务会计学、国际会计(S)、会计史专题、企业会计准则专题、国际财务报表分析与决策(S)、会计理论专题(S)、商业伦理与会计职业道德
4	邓永勤	副教授	博士	国际货币体系改革与全球会计改革、金融工具会计、金融市场会计监管	中级财务会计学、高级财务会计学、国际会计学(S)、会计理论专题(S)、企业会计准则专题
5	丁方飞	副教授	博士	资本市场财务与会计问题, 具体包括会计准则实施效果、机构投资者和财务分析师行为、盈利预测等	高级财务会计学、国际会计学(S)、会计理论专题(S)、商业伦理与会计职业道德、国际财务报表分析与决策(S)、资本市场财务与会计决策问题研究(S)
6	聂萍	副教授	博士	审计理论与实务、会计理论与实务、资本市场财务与会计问题、XBRL问题研究	中级财务会计学、基础会计学、会计学原理
7	王宇峰	副教授	博士	资本市场财务与会计、国际会计	国际会计学(S)、财务报告、高级财务会计学、会计理论专题(S)
8	周兰	副教授	博士	资本市场会计与审计、税务会计、内部控制	高级财务会计学、中级财务会计学、基础会计学、企业会计准则专题(S)、资本市场财务与会计决策问题(S)、国际会计(S)、国际财务报表分析与决策(S)、税法和纳税筹划
9	樊斌	副教授	硕士	会计信息化、财务管理信息化、税务信息化稽查	基础会计学、会计信息系统、EXCEL在会计中的运用、会计学原理
10	李晚金	副教授	硕士	会计基本理论与方法、现代成本管理理论与方法、企业财务理论与方法	基础会计学、中级财务会计学、商业伦理与会计职业道德、会计学原理
11	肖美英	副教授	硕士	会计基本理论、会计伦理、会计职业道德	基础会计学、中级财务会计学、会计学原理
12	徐铁祥	副教授	硕士	会计计量与会计信息质量、会计职业判断、内部控制与风险管理、风险导向审计理论与方法、资源环境与社会责任会计	基础会计学、中级财务会计学、企业会计准则专题、会计理论专题(S)、会计学原理

续表

序号	姓名	职称	学历学位	专业特长	课程 (专业核心、专业选修、通识选修)
13	姚靠华	副教授	硕士	复杂性科学与会计、人工智能与会计	会计信息系统、ERP 手工沙盘
14	张士建	副教授	硕士	财务会计理论与实务、公司治理、非营利组织财务与会计	高级财务会计学、中级财务会计学
15	曹立竑	助理教授	博士	公司财务、资本市场、公司治理	财务会计学、税法、会计专业英语、跨国公司财务管理 (S)、资本市场财务与会计决策问题研究 (S)、会计理论专题 (S)
16	龚慧云	助理教授	博士	会计理论与实务、行为财务与会计	基础会计学、中级财务会计学、企业会计准则专题、会计学原理
17	洪 昀	助理教授	博士	会计与审计研究、经济制度与公司治理、金融工程	高级财务会计学、国际会计学 (S)、财务会计学、管理会计学、国际财务报表分析与决策 (S)、资本市场财务与会计决策问题研究 (S)、跨国公司财务管理 (S)、会计理论专题 (S)
18	蒲丹琳	助理教授	博士	公司财务、审计理论	国际会计学 (S)、基础会计学、会计学原理、中级财务会计学、高级财务会计学
19	肖小凤	助理教授	博士	审计市场审计师选择、审计收费与审计质量、资本市场会计信息质量、公司业绩与会计政策选择	基础会计学、中级财务会计学、国际会计学 (S)、商业伦理与会计职业道德、会计学原理
20	楚卫琳	助理教授	硕士	会计理论与实务、会计准则、融资租赁	基础会计学、中级财务会计学、商业伦理与会计职业道德、会计学原理
21	王一剑	讲师	硕士	财务会计理论与实务、企业内部控制	中级财务会计学、基础会计学、企业会计准则专题、会计学原理、财务会计学
22	伍 岚	助理教授	硕士	会计理论与实践、税制改革	基础会计学、中级财务会计学、企业手工模拟实习、会计学原理
23	肖 俊	讲师	硕士	主要从事会计准则、会计信息质量和公司治理等会计与财务问题的理论与应用研究	中级财务会计学、基础会计学、会计学原理、财务会计学
24	江 文	讲师	学士	会计电算化	会计信息系统、ERP 手工沙盘、会计综合试验
25	刘 瑾	助理教授	博士	政府审计、企业审计、内部控制	国际会计学 (S)、国际财务报表分析与决策 (S)、资本市场财务与会计决策问题研究 (S)、跨国公司财务管理 (S)

七、专业责任教授

序号	姓名	职称	学历学位	专业特长	承担授课课程
1	龚光明	教授	博士	会计基本理论与方法、现代成本管理理论与方法、企业财务理论与方法	财务管理学、高级财务管理学 (S)、管理会计学、财务理论专题、上市公司财务管理案例、财务管理专业综合实践

Accounting

I . Objectives

The Accounting program enables students to develop a good accounting professional ethics, a sound knowledge of accounting theory and excellent professional skills. They will be competent for a wide range of careers in accounting, auditing and financial management in public and private sectors. Graduates will be capable of providing innovative solutions to complex accounting issues and international accounting issues.

II . Basic Specifications

The following capabilities are required students:

1. The capability to apply the basic accounting theories in accounting and reporting with the help of modern information technology.
2. The capability to apply accounting information as well as a wide range of theories in economics and management, and give policy advices and take part in the decision-making in the entity's operation from the perspectives of business management, strategic planning, development of the industry and market regulations.
3. The capability to provide innovative solutions to accounting issues in the context of economic internationalization.
4. The capability to apply theories and methodologies in economics and management to explain accounting phenomena and behavior.

III . Characteristics

1. The capability to address accounting issues with international thinking

Based on an international perspective, students are trained to address various financial and accounting issues with international thinking. The key areas include: accounting issues for foreign transactions, the operations of multinational business, the international capital markets accounting regulatory issues, the development and convergence of international accounting standards, and international accounting communication.

2. The capability to provide accounting information in support of decision-making of complex issues.

Based on the accounting information, students are trained to apply theories in management, economics, finance, and organizational behavior to provide support and solutions to complex issues, from the perspectives of Business decisions, strategic planning, development of the industry, accounting rule-making, and market regulations

IV . Length of Schooling, Basic Requirements for Graduation, and Degree Conferment

1. The length of schooling for undergraduate studies is four years, with a flexible length lasting

from 3 to 6 years, based on the regulation of credit system.

2. Students of Accounting majors are expected to complete a minimum of 160 credits upon graduation, and the required credits for different courses are illustrated in the following table.

Course Category	Required General Education Courses	Introductory Major Courses	Major Survey Courses	Required Core Courses	Restricted Electives	General Education Electives	Intensive Practice-Internship	Total
Credits	25	24	30	24	23	8	26	160

3. On successful completion of the prescribed courses and intensive practice, students, who are qualified enough to meet all the requirements of this program, will thus be awarded the Bachelor's Degree of Management.

V. Curriculum and Credits

1. General Education Courses [required 25+(6) + elective 8 credits]

The general education courses consist of required courses and elective courses. General education electives are designed according to the *Curriculum Design of General Education Electives of Hunan University*. Required general education courses are illustrated in the following table.

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
GE01101	Introduction to Maoism and Theoretical System of Socialism with Chinese Characteristics	3+(3)	
GE01039	Moral Cultivation and Law Basics	1.5+(1.5)	
GE01100	Current Situation and Policies	0.5+(1.5)	
GE01102	Outline of Modern Chinese History	2	
GE01103	Fundamentals of Marxism I	2	
GE01012(-15)	College English	8	
GE01088	Computer Proficiency Test	0.5	
GE01093	Introduction to Computer Science and Programming	2.5	
GE01107(-13)	Psychological Health & Career Planning	1	
GE01089(-92)	Physical Education	4	

2. Introductory Major Courses(24 credits, 5courses)

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
GE03027(-28)	Advanced Mathematics B	10	
GE03013	Linear Algebra B	3	
GE03014	Probability and Statistics B	3	
GE03039	Microeconomics	4	
GE03040	Macroeconomics	4	

3. Major Survey Courses (30 credits,10courses)

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
BA04033	Basic Accounting	3	
EN04005	Applied Statistics	3	
BA04020	Financial Management	3	
BA04030	Operational Research	3	
EN04002	Finance	3	
BA04038	Chinese Taxation	3	
BA04026	Marketing	3	
BA04032	Organizational Behavior	3	
BA04027	Database Principle and Application	3	
BA04022	Management	3	

4. Required Core Courses [24+(1) credits,9 courses]

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
BA05122	Intermediate financial accounting	4	
BA05123	Cost Accounting	2	
BA05124	Management Accounting	2	
BA05125	Advanced Financial Accounting	4	
BA05126	Financial Analysis	3	
BA05127	International Accounting (S)	3	
BA05128	Auditing	3	
BA05129	Accounting Information System	3	
BA01001(02)	Program Introduction	0+(1)	Special Lectures

5. Restricted Electives (23 credits,21courses)

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
BA06216	Tax Law and Tax Planning	2	
BA06198	Corporate Strategy and Risk Management	2	
BA06236	Economic Law	2	
BA06199	Application of EXCEL in Accounting	2	
BA06175	Investment	2	
BA06126	ERP Principles and Applications	2	
BA06200	Topics on Accounting Standards	2	
BA06132	Introduction to E-Commerce	2	
BA06201	Assets Appraisal	2	
BA06202	International Financial Statement Analysis and Decision (S)	2	
BA06203	Researches on Financial and Accounting Decisions in the Capital Market (S)	2	
BA06204	Multinational Financial Management (S)	2	
BA06146	Econometrics and the Application of EViews	3	

Cont

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
BA06205	Topics on Accounting History	2	
BA06164	Human Resource Management	2	
BA06206	Topics on Accounting Theory(S)	2	
BA06207	Non-profit Organization Finance and Accounting	2	
BA06135	Advanced Financial Management (S)	2	
BA06134	Multivariate Analysis and the Application of SPSS	2	
BA06208	Firm Theory	2	
BA06209	Business Ethics and Accounting Professional Ethics	2	

6. Intensive Practice-Internship (26 credits)

Code	Course Title	Credit(s)	Remarks
GE01040	Military Theory	0	
GE09024	Engineering Internship A	1	
GE09030	Chinese Practical Writing and Training	1	
GE09002	Simulation Platform and Tool Applications Practice	2	
BA10046	ERP Manual-Sand Table	2	
BA10047	Manual Simulation Practice in Accounting	2	
BA10048	Simulation Practice in Auditing	1	
BA10049	Financial Management and Financial Analysis Practices	1	
BA10050	Comprehensive Accounting Experiments	2	
BA10033	Tutorials	2	
BA10032	Graduation Internship	2	
BA10031	Graduation Dissertation	10	

* Note: (1) after the course name (S) means the course is bilingual education.

(2) during the reading in academic competitions and essay awards, published academic papers and other institute identified (see the College of business administration, Hunan University practical innovation credits recognized standard, which can be a substitute for professional elective credits, but does not exceed the maximum 4 credits.

(3) the students may take courses in the school computer, administered, law, mathematics, literature and other elective courses, the credits included in the professional elective courses, but not more than 10 credits.

VI. Course Instructor List

No.	Name	Academic Title	Educational Background	Research Areas	Courses
1	Xie Shifen	Professor	Ph. D	Accounting Theory and Methods, Auditing Theory and Methods, Government and Non-Profit Organizations Accounting, Cost Management Accounting, Financial Management, Accounting History, Accounting Information	Basic Accounting, Intermediate Financial Accounting, Advanced Financial Accounting, Topics on Accounting Theory (S), Topics on Accounting History, Topics on Accounting Standards for Enterprises, Accounting Principles

Cont

No.	Name	Academic Title	Educational Background	Research Areas	Courses
2	Cao Yue	Associate Professor	Ph. D	Property Accounting and Finance, Property Auditing	Basic of Accounting, Advanced Financial Accounting, Intermediate Financial Accounting, Corporate and Business Law F4, Topics on Accounting Theory (S), Accounting Principles
3	Chen Min	Associate Professor	Ph. D	Accounting Theory, Accounting History, Corporate Financial Strategy, Tax Accounting.	Advanced Financial Accounting, International Accounting(S), Topics on Accounting History, Topics on Accounting Standards for Enterprises, International Financial Statements Analysis and Decision(S), Topics on Accounting Theory (S), Business Ethics and Accounting Professional Ethics
4	Deng Yongqin	Associate Professor	Ph. D	International Monetary System Reform and Accounting Reform, Accounting of Financial Instrument, Accounting in Financial Markets Regulation	Intermediate Financial Accounting, Advanced Financial Accounting, International Accounting (S), Topics on Accounting Theory (S), Topics on Accounting Standards for Enterprises
5	Ding Fangfei	Associate Professor	Ph. D	Financial and Accounting Issues in Capital Market	Intermediate Financial Accounting, Advanced Financial Accounting, International Accounting (S), Topics on Accounting Theory (S), Business Ethics and Accounting Professional Ethics, International Financial Statements Analysis and Decision(S), Researches on Financial and Accounting Decisions Issues in Capital Markets (S)
6	Nie Ping	Associate Professor	Ph. D	Auditing Theory and Practice, Accounting Theory and Practice, Finance and Accounting Issues in Capital Markets, XBRL Researches	Intermediate Financial Accounting, Basic Accounting, Accounting Principles
7	Wang Yufeng	Associate Professor	Ph. D	Finance and Accounting Issues in Capital Markets, International Accounting	International Accounting (S), Financial Reporting F7, Advanced Financial Accounting, Topics on Accounting Theory (S)
8	Zhou Lan	Associate Professor	Ph. D	Accounting and Auditing in Capital Markets, Tax Accounting, Internal Control	Advanced Financial Accounting, Intermediate Financial Accounting, Basic of Accounting, Topics on Accounting Standards for Enterprises, Researches on Financial and Accounting Decisions Issues in Capital Markets (S), International Accounting (S), International Financial Statements Analysis and Decision (S), Tax Law and Tax Planning

Cont

No.	Name	Academic Title	Educational Background	Research Areas	Courses
9	Fan Bin	Associate Professor	M. A.	Informationization of Accounting, Informationization of Financial Management, Informationization of Tax Review	Basic Accounting, Accounting Information System, The Application of Excel in Accounting, Accounting Principles
10	Li Wanjin	Associate Professor	M. A.	Basic Theory and Methodology of Accounting, Theory and Methodology of Cost Management, Theory and Methods of Business Management	Basic Accounting, Intermediate Financial Accounting, Business Ethics and Accounting Professional Ethics, Accounting Principles
11	Xiao Meiyang	Associate Professor	M. A.	Fundamental Accounting Theory, Accounting Ethics, Accounting Professional Ethics	Basic of Accounting, Intermediate Financial Accounting, Accounting Principles
12	Xu Tiexiang	Associate Professor	M. A.	Accounting Information Quality, Accounting Professional Judgment, Internal Control and Risk Management, Risk-Oriented Audit Theory and Methods, Resources, Environment and Social Responsibility Accounting	Basic of Accounting, Intermediate Financial Accounting, Topics on Accounting Standards for Enterprises, Topics on Accounting Theory (S), Accounting Principles
13	Yao Kaohua	Associate Professor	M. A.	Complexity Science and Accounting, Artificial Intelligence and Accounting	Accounting Information System, ERP Manual sand Table
14	Zhang Shijian	Associate Professor	M. A.	Accounting Theory and Practice, Corporate Governance, Finance and Accounting of Nonprofit Organizations	Advanced Financial Accounting, Intermediate Financial Accounting
15	Cao Lihong	Assistant Professor	Ph. D	Corporate Finance, Capital Market, Corporate Governance	Financial Accounting F3, Taxation F6, Multinational Financial Management (S), Researches on Financial and Accounting Decisions Issues in Capital Markets (S), Topics on Accounting Theory (S)
16	Gong Huiyun	Assistant Professor	Ph. D	Accounting Theory and Practices, Behavioral Finance and Accounting	Fundamentals of Accounting, Intermediate Financial Accounting, Topics on Accounting Standards for Enterprises, Accounting Principles
17	Hong Yun	Assistant Professor	Ph. D	Accounting and Auditing, Economic System and Corporate Governance, Financial Engineering	Advanced Financial Accounting, International Accounting (S), Financial Accounting, Managerial Accounting, International Financial Statement Analysis and Decision (S), Researches on Financial and Accounting decisions in the Capital Market (S), Multinational Financial Management(S), Topics on Accounting Theory (S)

Cont

No.	Name	Academic Title	Educational Background	Research Areas	Courses
18	Pu Danlin	Assistant Professor	Ph. D	Corporate Finance, Auditing Theory	International Accounting (S), Basic Accounting, Intermediate Financial Accounting, Advanced Financial Accounting
19	Xiao Xiaofeng	Assistant Professor	Ph. D	Auditing Market and Auditor Choice, Audit Fee and Audit Quality, Accounting Information Quality of Capital Market Corporate Performance and Accounting Policy Choice	Basic Accounting, Intermediate Financial Accounting, International Accounting (S), Business Ethics and Accounting Professional Ethics, Accounting Principles
20	Chu Weilin	Assistant Professor	M. A.	Accounting Theory and Practices, Accounting Standards, Financial Lease	Basic Accounting, Intermediate Financial Accounting, Business Ethics and Accounting Professional Ethics, Accounting Principles
21	Wang Yijian	Lecturer	M. A.	Financial Accounting Theory and Practices, Internal Control	Intermediate Financial Accounting, Basic Accounting, Topics on Accounting Standards for Enterprises, Accounting Principles, Financial Accounting
22	Wu Lan	Assistant Professor	M. A.	Accounting Theory and Practices, Tax Reform	Basic Accounting, Intermediate Financial Accounting, Enterprise Manual Simulation Practice, Accounting Principles
23	Xiao Jun	Lecturer	M. A.	Accounting and Auditing Standards, Quality of Accounting Information, Corporate Governance	Intermediate Financial Accounting, Basic Accounting, Accounting Principles, Financial Accounting
24	Jiang Wen	Lecturer	B. A.	Accounting Computerization	Accounting Information System, ERP Manual sand Table, Accounting Comprehensive Experiment
25	Liu Jin	Assistant Professor	Ph. D	Government Auditing, Corporate Auditing, Internal Control	International Accounting (S), Researches on Financial and Accounting Decisions Issues in Capital Markets (S), Multinational Financial Management (S)

VII. Course Scheduler

No.	Name	Academic Title	Educational Background	Research Areas	Courses
1	Gong Guangming	Professor	Ph. D	Basic Theory and Methodology of Accounting, Theory and Methodology of Cost Management, Theory and Methods of Corporate Finance	Financial Management, Advanced Financial Management (S), Management Accounting, Topics on Theory of Finance, Case Study of Financial Management of Listed Companies, Comprehensive Practice of Finance Majors

(翻译人:曹立竝)